

# Afdelingsbestyrelsesmøde tirsdag den 27. februar 2024

Mødet afholdes i beboerhuset kl. 17:00

Middag og drikke Tine

Mødedeltagere	<ul style="list-style-type: none"><li>• Henrik Svendsen (HS)</li><li>• Tine Sand Gybeck (TSG)</li><li>• Ann-Mari Lundbæk Lauritsen (AML)</li><li>• Eugen Sølberg (ES)</li><li>• Vagn Bille (VB)</li><li>• René Pedersen (RP)</li><li>• Dan Andersson (DA)</li></ul>
Afbud fra:	<ul style="list-style-type: none"><li>• Eugen Sølberg</li></ul>
Fra KAB / drifts-kontoret	<ul style="list-style-type: none"><li>• Brian Ludvigsen (BL)</li><li>• Anders Brøgger (AB)</li></ul>
<b>Dagsorden/ Referat</b>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Valg af referent. Henrik</li><li>2. Gennemgang af referat fra sidste møde.</li><li>3. Løbende sager fra Ejendomskontoret v. BL Igangværende vedligeholdsesopgaver (Fremsendes) Planlagte vedligeholdsesopgaver (Fremsendes) Budgetopfølgning. Materiale fremsendes. Dette gennemgået. <i>Status hegn ml. beboerhus og nabo.</i> <i>Tørregårde, vinterbeskæring, rullegræs ved MBA 60-62 (afventer mindre vand)</i> <i>Belysning gård 4 (hegn) og gård 5 (carporte) kr. 90.000,-. (udført nu)</i> <i>Endegavle fuges ved bedre vejr.</i> <i>Franske gelænder skal ordnes i år (tilbud indhentes)</i> <i>Status for rep. af trapper. 2 murerfirmaer på sagen (udfordringer pga vejr/temperatur og forskellige materialer.</i> <i>Asfalt vil der blive repareret huller i gårdene marts/april afhængig af vejret.</i> <i>Pumpebrønde – der opsættes en ekstra pumpe i den ene.</i> <i>Ødelagte gangstier pga snerydning hvor hjulene kører udenfor fliserne.</i></li><li>4. Info fra driftschef AB Status omkring affald projekt. <i>Udvalg har haft møde med bla Morten som vil leverer mat til beboermødet.</i> Er der sendt brev til beboer omkring garage ? (fyldt med andre ting) <i>Ja</i> Afdelingsmøde. Tale om evt. foreslag mm <i>AB gennemgik 30 års plan med diverse poster</i></li><li>5. Beboerhus. <i>Kontrakt ml udlejer og lejer. Afregning vil blive rettet så det fremadrettet vil ske senest ved næste kontortid (Vagn til lejer)</i></li><li>6. Grønt område / fjernvarmerør. Orientering om nyt fra Hvidovre kommune (forsyning) omkring fra flytning af fjernrør fra det grønne område til vejene. <i>Er der kommet nyt? Intet på nuværende tidspunkt</i></li></ol>

# Afdelingsbestyrelsesmøde tirsdag den 27. februar 2024

---

Mødet afholdes i beboerhuset kl. 17:00

Middag og drikke Tine

	<p>7. Handlingsplan for udfasning af private trailere. <i>Rene, Vagn og Anders ad hoc kommer med forslag mht forslag til afdelingsmødet.</i></p> <p>8. Evt.</p>
--	---